

## Terms and Conditions for Converting to Islamic Banking

We are pleased to inform you that Gulf Bank has received preliminary approval from the Central Bank of Kuwait to convert to Islamic Sharia compliant banking. We would like to reassure you that this conversion will not result in any financial disadvantage to you, nor will it impose any additional costs or obligations. In order to serve you better and align with Sharia principles, we are seeking your consent to:

- Continue your relationship as a client of Gulf Bank in the event of final approval to convert to Islamic banking.
- Allow the Bank to make the necessary amendments to your current and future contracts to make them compliant with the principles of Islamic Sharia. Such amendments shall not be considered a renewal of the debt and any existing guarantees shall remain in effect.
- Grant Gulf Bank the power to take the necessary actions to convert current and future contracts in accordance with the provisions of Islamic Sharia, amend accounting records and data, change current account numbers and transfers between them, and conclude Tawarruq transactions and any other steps necessary to implement this change on your behalf.

These changes will allow us to continue providing you with our services and we are proud to convert to Islamic banking together with you.

## شروط وأحكام التحول إلى مصرف إسلامي

يسنّا إبلاغكم بحصول بنك الخليج على الموافقة المبدئية من بنك الكويت المركزي للتحول إلى نظام مصرفي متواافق مع الشريعة الإسلامية. ونؤكّد لكم أنّ قبولكم لشروط وأحكام أدناه لن يؤثّر سلباً عليكم أو تحمّلكم أيّ أعباء مالية إضافية. وحرصاً منا على تقديم أفضل الخدمات وتماشياً مع مبادئ الشريعة، فإننا نطلب موافقتكم على ما يلي:

- استمراركم كعملاء بنك الخليج في حال صدور الموافقة النهائية بالتحول لمصرف إسلامي.
- تفويض البنك في إجراء التعديلات الضرورية على عقودكم الحالية والمس تقبيلية لتصبح متواقة مع مبادئ الشريعة الإسلامية ولا تعتبر التعديلات تجديداً للدين وتسنم الضمانات القائمة سارية.
- يعتبر قبولكم توكيلاً لبنك الخليج في اتخاذ الإجراءات الضرورية لتحويل العقود الحالية والمس تقبيلية بما يتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية، وتعديل القيدود المحاسبية والبيانات، وتغيير أرقام الحسابات الحالية والنقل فيما بينها وإبرام معاهدات التحويل، وهو ما يلزم لتنفيذها نياًًة عنكم.

علماً بأن هذه التعديلات تُمكن بنك الخليج من مواصلة تقديم خدماته لكم، ودون نفور باتفاقنا معاً إلى نظام مصرفي إسلامي.